
Jaarvergadering Oranjevereniging 2015 
Op dinsdag 17 februari j.l. De Dialoog, Ermelo 
Aanwezig:  
Bestuur: J. Urbach, L. Brouwer (notulist), A. Tromp, A. Van Heuvelen, K. Bakker, K. Van ’t 
Hof 
Leden: H. Beukers, C. Andreae, R. Ydo, M. Vd Brom, W. Timmer, R. Sietsma, H. Heutink, D. 
Heutink-Logtenberg, C. Staal, S. Van Loo, mevr. Bakker-Stoffer, P. Daverschot, A. Aartsen, 
J. Oostindie, J. Van Leeuwen 
 
Welkom door de voorzitter 
Jan Urbach heet iedereen van harte welkom, ook de voorzitter van de Oudheidkundige 
Vereniging Ermeloo, de heer Steven van Loo. Hij zal aan het eind van de vergadering een 
deel van de film tonen die op 18 april getoond zal worden in de Immanuelkerk en de 
Rehoboth kerk. 
 
Vaststellen agenda 
De agenda wordt als zodanig vastgesteld. 
 
Verslag vergadering 24 februari 2014 
Het verslag wordt goedgekeurd, het is kort na de vergadering rondgemaild aan de 
aanwezigen en daarna op de website geplaatst. Bij de uitnodiging werd verwezen naar 
het betreffende verslag. 
Naar aanleiding van het verslag: 
Kermis: 
Rondom de keuze van de kermis was nogal tumult. De aanwonenden tekenden bezwaar, 
maar hoe dan ook is de kermis opgestart. Door het neerstorten van het vliegtuig in 
vlucht MH17 was het animo van de bezoekers dusdanig, dat dit ertoe leidde dat de 
exploitant heeft besloten op te breken en te vertrekken. 
Ermelo is hoe dan ook geen kermis-dorp meer. Er is geen eten/drinken ter plaatse, het 
terrein is lastig te kiezen. Het zou of grootser kunnen of we zouden kunnen aansluiten of 
bijvoorbeeld het oogstfeest.  
Het bestuur heeft vooralsnog besloten om voorlopig geen kermis te organiseren. 
 
Jaarverslag 2014 
De voorzitter neemt het jaarverslag door met de leden, dit staat ook op de website. 
Hier komen geen opmerkingen of vragen op. 
 
Verslag kascommissie en benoeming kascommissie volgend jaar 
De penningmeester laat de financiële stukken de revue passeren en licht een en ander 
toe. We blijven nog steeds op zoek naar een goedkopere of liever nog gratis 
opslagruimte voor de materialen van de Oranjevereniging.  
Naar aanleiding hiervan de opmerking dat voor de kleedjesmarkt € 1 per kleedje werd 
opgehaald. Dit moet niet de bedoeling zijn. Er wordt naar een alternatief gezocht en er 
wordt geen geld meer gevraagd voor de kleedjes. 
We blijven er op toezien dat de kleedjesmarkt voor kinderen is. 
Nieuwe kascommissie: 
Voor 2015 treden aan als kascommissie: Jobert Oostindie, Ron Ydo en reserve: Heleen 
Beukers. De huidige kascommissie heeft de boekhouding voor afgelopen jaar akkoord 
bevonden. 



 
Programma 2015  
Door het bestuur wordt er al druk vergaderd en georganiseerd rondom de activiteiten 
voor dit jaar. De extra activiteit is de bevrijdingsdag van Ermelo op zaterdag 18 april. 
Het is dan 70 jaar geleden dat Ermelo is bevrijd. We lichten een tipje van de sluier en 
laten een voorlopig programma zien.  
Duidelijk is dat we nauw samenwerken met de Koninklijke Militaire School (KMS). 
Deze zal zich die dag profileren, samen met het Geneeskundig Bataljon. 
Er komt een versperring op de Putterweg nabij het Weitje, vergelijkbaar als 30 jaar 
geleden. In de Immanuelkerk en Rehoboth kerk zullen muzikale activiteiten zijn en de 
Oudheidkundige Vereniging maakt een film van die tijd die meerdere malen zal worden 
getoond. 
We zoeken nog helpende handen voor met name deze activiteit, dus u kunt zich altijd 
aanmelden. 
Jobert Oostindie zal de website onder zijn beheer nemen en hij heeft ook een facebook-
pagina aangemaakt. We hopen op mooi weer en een grote opkomst. 
De Koningsdag zal verlopen als andere jaren, het is afwachten of de zeskamp zal 
doorgaan. Voor 4 mei zal de KMS ook meer meewerken en zullen we een overdenking 
voorafgaand aan de stille tocht organiseren, waarschijnlijk in de Immanuelkerk. 
 
Rondvraag 
Geen vragen of opmerkingen. 
 
Afsluiting 
Steven van Loo presenteert een kort deel van de film zoals die getoond wordt tijdens de 
Bevrijdingsdag. 
 
 


